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Magyar Zoltán
országgyűlési képviselő

Kővér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Tisztelt Elnök ZÍr !

Magyazország Alaptörvénye 7. cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012.
évi XXXVI . törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani а
Földművelésügyi Minisztériumot vezető miniszterhez, mintatárgyban illetékes minisztérium
vezetőjéhez

„А támogatás jelent csupán hasznot а mezőgazdasági KKV-k zömének?”

címmel.

А benyújtott kérdésemreа választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter úr!

Sajnálatos adat miszerint а drága földbérleti díjak miatt az elmúlt négy év egyikében sem
haladta meg а mérlegkészítő mezőgazdasági vállalkozások mérleg szerinti eredménye а
kapott direkt támogatások összegét . А támogatások megnyesése miatt pedig valószín űleg az
előttünk álló években ez az eredmény csak zsugorodni fog . Éppen ideje lenne már állást

foglalnia а Kormánynak, hogy valóban támogatni akarja а mezőgazdaság érintettjeit vag y
csak а saját körét kívánja el őnyben részesíteni . Ha előbbi, akkor igyekezzen megteremteni а
legmegfelelőbb feltételeket mindenkinek, ha utóbbi, akkor pedig ne ígérjen olyat, ami hami s

illúziókba tartja а gazdákat . А hazai agrárium óriási befektetéseket igényel, amelyek az elmúl t

évtizedekben elmazadtak. Természetesen nem а források ésszerűtlen elosztása kell, hogy cél
legyen, de azokat а vállalkozásokat, ne sújtsuk még jobban, amelyek sikeresen végeznek
termelőmunkát, de ezt аmunkát а Kormány évről évre nemhogy könnyítené, még nehezíti is .

Kérdezem te1át Tisztelt Miniszter Urat, Ьogy milyen ésszerű támogatási rendszerbe n
kivánja kiosztani a Minisztérium az agráriumba szánt forrásokat, és Ьogyan fogja ez
érinteni а mezőgazdasági KKV-kat?

Budapest, 2014 . június 24 .

Tisztelettel:

Magyar Zoltán
Jobbik
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